
 
 
 
 
 
Svar på interpella-on om utredning av simhallen 
 
Den 14 december 2023 inkom Rickard Livén (M) med en interpella=on där han ställer 
sex frågor. Dessa frågor besvaras nedan. 
 
 
1. Hur många miljoner ytterligare ska läggas på utredning? 
I kommunstyrelsens befintliga ram finns det medel avsatta för utredningar. Kostnaden 
för det konsultuppdrag som ingår i uppdraget bedöms uppgå till 100 000 kronor. 

 

2. Vilken annan plats än den nuvarande är tilltänkt? 

Ingen annan plats är tilltänkt. Syftet med denna utredning är att ta fram en kostnad som 
kan tjäna som jämförelse vid utvärdering av inkomna anbud i samband med 
upphandling av beslutad renovering. 

 

3. Var går gränsen för hur många hundra miljoner kronor som projektet får kosta? 

I kommunens investeringsbudget finns 180,8 miljoner kronor avsatta för 
renovering av Säby sim- och sporthall. 
 
4. Hur länge ska invånare behöva vänta på en modern simhall? 

Enligt Tekniska nämndens projekttidplan för Säby sim- och 
sporthall ser det ut enligt följande: 

Vid ett beslut om renovering hösten 2023 planerar förvaltningen 
att göra en upphandling. En projektering pågår år 2024 och 
produktionsstart år 2025. Förvaltningen räknar med att 
överlämning till kultur- och fritidsförvaltningen sker år 2026 med 
ambitionen att simbassängen inte är stängd längre än ett år. 

 

5. Hur många hundratals miljoner kronor ska kommunen öka 
sin låneskuld med? 
I kommunens investeringsbudget finns 180,8 miljoner kronor avsatta för 
renovering av Säby sim- och sporthall. 
 
6. Anser du att det är rimligt att bygga nytt i stället för renovering även 
om kostnad och klimatpåverkan blir större jämfört med renovering? 
Nej. 
 
Raili Nilsson (C)  
Ordförande i Tekniska nämnden 
 


